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Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3΄Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Παιδείας
 Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Κατάργηση της βάσης μετεγγραφής των 2.750 μορίων στις
μετεγγραφές φοιτητών εν γένει και ορθότερη μοριοδότηση με
βάση τα οικονομικά και κοινωνικά κριτήρια»

Κύριοι Υπουργοί,

Με την ακρίβεια που καλπάζει, τα ενοίκια να εκτοξεύονται το ζήτημα των
μετεγγραφών αναδεικνύεται φέτος σε πολύ σημαντικό παράγοντα στη συμπλήρωση
του μηχανογραφικού για τους υποψηφίους και τις οικογένειές τους. Το γεγονός ότι ο
υποψήφιος των Πανελληνίων δε γνωρίζει αν καλύπτει τη διαφορά των 2.750, όταν
συμπληρώνει το Μηχανογραφικό του, αποτελεί μία πολύ μεγάλη αδυναμία του
συστήματος. Παράλληλα, από την επεξεργασία των στοιχείων του Υπουργείου
Οικονομικών καταγράφηκε ότι ένας στους δυο ελεύθερους επαγγελματίες δήλωσε
μηνιαίο εισόδημα μόλις 268 ευρώ το μήνα, αφήνοντας την υπόνοια πως η φορολογία
τους δεν είναι αυτή που θα έπρεπε να είναι. Με το δεδομένο αυτό εκατοντάδες παιδιά
πραγματικά οικονομικά ασθενέστερων ομάδων δεν μπορούν να διεκδικήσουν θέση
μετεγγραφής κι έτσι πολλά από αυτά εγκαταλείπουν τις σπουδές.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεστε να καταργήσετε τη βάση μετεγγραφής των 2.750 μορίων και να
επαναπροσδιορίσετε τη μοριοδότηση των κριτηρίων δείχνοντας ευαισθησία στα
κοινωνικά, ώστε να δώσετε επαρκή λύση στο επίκαιρο ζήτημα των μετεγγραφών
φοιτητών;

Ο ερωτών Βουλευτής
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